
— Szegeden hát „így megyen" a világ. De hogy megy önkorodon belül? Tovább-

építhető-e még az a látomásos valóságszemlélet, ami az utóbbi négy-öt évben a felü-

let megmozgatásával ért be képeiden? 

— Merem remélni: még nem futottam ki a legjobb formám. Mostanában az ég-

föld egységének képi megjelenítése foglalkoztat. A fények, a felhők égi és földi vál-

tozásai teremtik meg a kapcsolatot. A megmaradó realisztikus szerkezetre ráépülő 

szín- és atmoszferikus hatások az egész ábrázolást egy elvonatkoztatottabb — s így 

intellektuálisabb igényű — képi világhoz közelítik. A tá j ja l va ló két évtizedes 

együttélés tette lehetővé, hogy ma, újra átélve a régit, a visszaemlékezés megszépítő 

fátylán át másként láthatom a valóságot. Ez most festői programom és annak to-

vábbi kiszélesítése, ősszel, ha kirakom a képeimet a Móra Ferenc Múzeum képtárá-

ban, nagyon hiszem, hogy másoktól is visszahallom ma jd azt a félmondatocskát, 

amit pillanatnyilag csak magamban dédelgetek: nos, ez a Fontos Sándor — való-

ban festő! 

Kedves j ó Sanyi bácsi, őszintén kívánom, hogy így legyen! 

TASNÁDI ATTILA 
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